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ÅRSBERETNING 2022  

 

Jr. Verdensmester på langdistanse i Ski-O - Kristin Melby Jacobsen 
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SAKSLISTE ÅRSMØTE LARDAL O-LAG 

29/3-2023 kl.18:30  

1. Åpning   

a. Godkjenne innkalling og saksliste   

b. Velge møteleder, referent og to medlemmer til å 

underskrive protokollen.   

2. Årsberetning 2022   

3. Økonomisk beretning 2022 

4. Innkomne forslag - Det har ikke kommet inn noen forslag til behandling. 

5. Fastsette medlemskontingent  

6. Budsjett for 2023   

7. Aktivitetsplan med klubbtur  

8. Valg   

Etter selve årsmøtet blir det satt av tid til å drøfte planer for 
kommende sesong.   

✔  Rekruttering / trening  

✔ O-Troll leir 2.-3.september, med ungdomsløp og ultra Stolpejakt 

arrangement. 
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Styret har bestått av:   

Leder: Inger Solum Styrvold   

Nestleder: Linn Hege Roso   

Kasserer: Jens Tjentland   

Sekretær: Eivind Aakre   

Styremedlem: Marian Nelson 

Varamedlem: Anita Skilbred   

Varamedlem: Liv Schjerven 

  

Øvrige Oppgaver:   
 

Revisorer/kontrollkomite: Marit Omholt og Ingeborg Tjentland  

 

Representanter til idrettsrådet: Leder og/eller nestleder 

   

Representanter til kretstinget: Leder og/eller nestleder   

Valgkomité: 1. Ole Wiik + en fra styret 

Kartleder: Eivind Aakre 

Trenings-leder: Ole Wiik  

Rekrutteringsleder: Styret oppnevner en ansvarlig  

VDG og Utmarks-kontakt: Ole Wiik 

PR/Media: Ole Wiik   
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Medlemmer   
60 medlemmer hvorav 3 æresmedlemmer.   

Møter:   

Styremøter:   
Det er avholdt 6 styremøter og 27 saker er behandlet.  
I tillegg har styret hatt jevnlig kontakt pr e-post.  
Av saker kan nevnes aktivitetsplan, kartarbeid, Sørlandsgaloppen 2022, 
rekruttering/trening, O-Troll leir og NM Ski-O  2023.  
 
Medlemsmøter:   

Ikke arrangert i 2022   

Pinåsløpet:   

Samarbeid via mail mellom Ole Wiik og leder i SIL og LOL  
 
Huldresti:   
Samarbeid via mail mellom Ole Wiik og leder i SIL og LOL 
 
Årsmøte i Stolpejakten: 
Inger Styrvold deltok på digitalt årsmøte i Stolpejakten 9.februar. 

Larvik Idrettsråd:   
Marian Nelson møtte på årsmøtet til Larvik idrettsråd 10.mai  

Utdeling av Honnørpriser på kulturnatta: 
Inger Styrvold deltok på arrangementet 12.november hvor Hege Melby mottok 
Idrettsprisen - aktiv utøver/lag, på vegne av Kristin Melby Jacobsen. 

Prisen deles ut til aktiv utøver på høyt nivå, og hun fikk et diplom + 10.000,- 

Nominert av Svarstad IL -Skigruppa og Lardal OL. 

Frivillighetsfest på Sliperiet: 
Marian og Ronny Nelson, og Inger og Øyvind Styrvold deltok på dette arrangementet 
5.desember, hvor Larvik kommune takket frivilligheten i kommunen. 

Utsendinger:   

➢ Inger Styrvold og Eivind Aakre stilte på O-kretsting på Holms Kafeteria 7.3.2022 + 
ekstraordinært årsmøte digitalt 28.3.22 
➢ Inger Styrvold og Eivind Aakre stilte på terminlistemøte for Vestfold og Telemark     

                 o-krets 20.10.2022 i Larvik.  

 

VTOK: 

Eivind Aakre er medlem av styret for Vestfold og Telemark O-krets 
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Rekruttering og trening:   

Nybegynnerkurs   
Ble ikke arrangert på tradisjonelt vis med teori innendørs og deretter ut. Vi arrangerte 
aktiviteter, treninger og sosialt treff hvor vi hadde opplæring av kart, retning osv.  

Stolpejakt-løype fra Hole 2.juni 

Lindsverkvannet sommeravslutning 9.juni, med en enkel o-løype og grilling. 

Treningsløp i Børja 5.september 

Skitrening 17.november, på barmark i Svarstad sentrum. De yngste hadde 
stjerneorientering og de eldste løp litt på Holemyra og resten i sentrum. Alle var veldig 
fornøyd. 

                 Deltagelse i løp:  

214 starter er registrert fordelt på 23 personer, både i Skiorientering og vanlig 
orientering.  Ragnar Hillestad har flest starter i 2022; 58 starter.  

NM resultater:  

Kristin vant både gull på NM mellom og knockout-sprint, bronse på NM langdistanse og 
bronse på NM ultralang.  

Juniorlandslaget: 

Kristin er med på juniorlandslaget i orientering. Hun har hatt flere gode resultater 
gjennom året som har gått. Blant annet deltok hun i Jr. VM i Portugal på sprintdelen. 
Skogsdelen av junior-VM ble utsatt til høsten 2022, men da var Kristin syk og fikk ikke 
deltatt.  

Ski-orientering 

Både Marit og Kristin har begge vært på landslaget i ski-orientering sesongen 2022. 
Begge har prestert flere gode resultater både nasjonalt og internasjonalt. Kristin deltok i 
EM i Bulgaria og Jr. VM i Finland. Fra VM i Finland kom hun hjem med både gull på 
langdistansen og bronse på stafetten. Hun tok også sammenlagtseieren i NC- skio. Marit 
deltok i både EM i Bulgaria, Student VM i Tsjekkia og VM i Finland.  

UTMERKELSE - Larvik kommunes idrettspris 2022 

Kristin Melby Jacobsen ble tildelt Larvik kommunes idrettspris, aktiv utøver 2022 for sine 
resultater både i ski-orientering og fot-orientering. 

UTMERKELSE - Larvik kommunes frivillig pris 2021 

Ole Wiik ble tildelt Larvik kommunes Idrettspris 2021, Frivillig for sin kjempeinnsats 
gjennom veldig mange år. 
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O-Troll leir 

Lardal o-lag arrangerte O-Troll leir for Vestfold og Telemark 24.-25.september. 
Det var 43 deltakere på leiren + 18 leder fra klubbene. 
Åtte klubber var representert, og det var med fem deltakere fra Lardal O-lag 
Lek og orienteringsaktiviteter i Børja, og o-løp i Hedrum på søndag. 
Så vellykket at Lardal O-lag ble oppfordret om å arrangere O-Troll leir også i 2023. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bli kjent lek på kvelden                                Frokostservering. 

   
 

   Ingen sak å være sammen på tvers av klubber     
                                                          når vi kjenner hverandre! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stolpejakten 2022 

Stolpene er planlagt og satt ut på dugnad, og dette er en tidkrevende jobb. 
Det går endel timer til å studere kart og finne egnede stolpeplasseringer, deretter skal 
man ut på befaring før man legger kart og stolper inn i Stolpejakten portalen. 
Så skal stolpene ut, og vi har alltid noen turer ut for å sjekke stolper, erstatte de som er 
blitt borte osv i løpet av sesongen. Deretter skal alle stolpene hentes inn. Antall 
dugnadstimer er ikke, men vi kan regne 2 timer gjennomsnittlig pr. stolpe. Med 83 
stolper er 166 timer brukt på jobben.  
 
I Lardal OL er det Inger Styrvold som har hatt den jobben, med god hjelp av Marian og 
Ronny Nelson, Linn Hege Roso, Øyvind Styrvold og Elisabeth Henriksen Moe 
(arbeidskollega av Inger) 
 

Holemyra - gratis kart/Uteskole - 20 stolper 

Kartet var åpent fra 09.04. - 22.12. 
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Antall stolpejeger: 1026 

Besøkende fra Larvik kommune: 276 

Brukere som ikke har oppgitt kommune er ekskludert fra resultatet 

 

Kjærra Fossepark - 25 stolper 

Kartet var åpent fra 12.04. - 31.12. 

Antall stolpejeger: 1831 

En stolpe er besøkt 2024 ganger, det betyr at noen har skannet stolpen flere ganger. 

Besøkende fra Larvik kommune: 374 

Brukere som ikke har oppgitt kommune er ekskludert fra resultatet 

 

Kartet Kjærra Fossepark er et samarbeidskart med Stiftelsen Kjærra Fossepark, hvor de 

skaffer sponsorer og Lardal O-lag ordner stolpekartet. 

Inntekt fra sponsorer, og kartavgift deles likt. 

Total inntekt: 14.500,- 

 

Sponsorer: 

Høyt & Lavt 3000,- 

RS Trefelling 2000,- 

Røsholt maskin AS 5000,- 

Nelson Garden 1000,- 

Lågen Gulrot AS 1000,- 

Øyen samdrift i Kvelde 1000,- 

VMU 1000,- 

Spar Svarstad 1000,- 

Steni 1000,- 

Terje Hannevold AS 1000,- 

Tømrer Martin Langerud 1000,- 

Steen’s montering og demontering 1000,- 

Merkur 1000,- 

Børsemaker Wear 1000,- 

Bernt-Anders Styrvold 1000,- 

Røsholt Entreprenør 1000,- 

Knut Hansejordet 1000,- 

 

Fra Hem kirke til Hvarnes kirke - 21 stolper 

Kartet var åpent fra 25.05. - 07.09. 

Antall stolpejegere: 124 

Besøkende fra Larvik kommune: 51 

Brukere som ikke har oppgitt kommune er ekskludert fra resultatet 

Inntekt salg av kart: 14404,50 + sponsorinntekt = 19.404,50 

 

Sponsor: 

Solum Eiendom 5000,- 

 

Uteskole Hvarnes - gratis kart Uteskole-prosjekt - 17 stolper 

Kartet var åpent fra 16.09. - 23.12 

Antall stolpejeger: 446 

Besøkende fra Larvik kommune: 138 
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Brukere som ikke har oppgitt kommune er ekskludert fra resultatet 

 

Økonomi generelt, Avgift Stolpejakten og kommunal støtte (Folkehelsetiltak) 

Avgiften til Stolpejakten ble fullfinansiert av Larvik kommune i 2022, med et tillegg til 

dugnadsarbeid. 

Lardal O-lag fikk da en fortjeneste på 7.780,- 

 

Inntekt Stolpejakt 2022 

Kjærra Fossepark: 14500,- 

Ekspedisjon: 19404,50 

Støtte Larvik kommune: 7780,- 

Totalt: 41.684,50 

 

Endring 2023 

Ekspedisjonene har vært betalingskart. 

Muligheten endres fra 2023,  

og vi må finne andre løsninger for  

økonomisk gevinst. 

 

      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     Stolpejakten Uteskole-prosjekt 

Lardal o-lag har vært med i pilot-prosjektet til Stolpejakten også i 2022. 
Inger Styrvold deltar som rektor i gruppen, og Liv Kristin Omholt deltok som lærer 
fram til hun og Lardal skole trakk seg i mai.  
Inger Styrvold har deltatt på 7 møter i prosjektgruppen i 2022. 
  
 
 

 

 

WOD – Verdens orienteringsdag 2022  
I mai 2022 ble den sjette verdens orienteringsdag arrangert over hele verden. Mellom 
11. mai og 17. mai ble 615 arrangementer organisert i 65 land/regioner. Totalt antall 
deltakere var 85 406. 

Lardal o-lag arrangerte WOD dag på Hvarnes skole og Lardal skole, som foregående år. 
Dette er et enkelt arrangement for oss å gjennomføre, siden vi har medlemmer som 
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jobber ved de to skolene. 

Vi får aktivitetsmidler av NOF til gjennomføring av disse dagene. 
 

ZippyGo JULEKALENDER  
Lardal O-lag arrangerte ZippyGo julekalender i desember 2022. Et samarbeid 
mellom oss og Ida Vår Kierulf Meyer, Larvik Ok og Ellen Hansen, Aktiv  Larvik.  

Vi brukte kartene “Hvarnes skole og Bommane” og Holemyra.    
Det var julevotter med guiz spørsmål. Svarte du riktig kunne du være heldig å 
vinne et gavekort i svømmehallen. 
I tillegg kunne du poppe pepperkaker, julenøtter og kristtorn osv i app. Det ble 
veldig bra aktivitet i Hvarnes fordi lærerne der brukte opplegget i sin 
adventskalender, men flere plundret med app, og noen synkroniserte ikke postene 
etter at de var poppet.   
 
Dette er et lavterskeltilbud som kan benyttes av alle. Vi reklamerte mer for 
aktiviteten i 2022, enn i 2021, men vi fikk bare 14 unike brukere og 116 
registreringer totalt. 
 

MOT-TV   
Ingen har deltatt på dette, men Jens har vært med på planleggingsmøter. 

INTEAM 

Eline Schjerven har deltatt fast. 

Klubb-tur   
Ingen klubbtur i 2022   
 

Finn fram dag. 
Vi klarte ikke å få arrangert Finn Fram dag i 2022 
 

Kurs for Aktiv 365 i orientering på Lardal skole (ungdomsskolen) 
16.11.22 
Henning Bratland Carlsen, NOF holdt kurs for Aktiv365-instruktørene og skolen, og vi 
bidro med et “kart” i skolekart-portalen.  
Ingen av lagets styre hadde mulighet til å bidra mer på dagtid. 

Klubbmesterskap 2022   
Det ble ikke arrangert klubbmesterskap i 2022.   
 

                Samarbeidsarrangementer:   

 
Sørlandsgaloppen 2022 
Inger Styrvold satt som nestleder i HK og deltok på 6 møter i forkant av selve 
arrangementet. Frafall fra et møte i april grunnet sykdom. 

Sørlandsgaloppen var et samarbeidsprosjekt over 4 dager, med Hedrum OL og Larvik 
OK. 
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Vi hadde budsjettert med 1000 løpere hver dag, og det fikk vi ikke. Mulig det nå var 
mange tilbud åpne etter to år med pandemi, og åpne grenser slik at mange valgte 
utlandet eller hadde andre ferieplaner i år. Det har også vært diskutert om det er positivt 
eller negativt at arrangementet ble lagt samme helg som Stavernfestivalen. 
 
Antall deltakere hver dag: 
Torsdag: 598 
Fredag: 606 
Lørdag: 763 
Søndag: 703 

Vi hadde deltakere fra store deler av Norge, og Sandnes IL var største klubb. 

En stor gruppe med ungdommer/unge voksne kom fra Tsjekkia. Foruten det hadde vi 
blant annet deltakere fra Sverige, England, Finland og Tyskland. 

Arrangementet ble planlagt over lang tid, da det egentlig skulle vært arrangert i 2021. 
Det ble utsatt på grunn av Covid19. 

Planleggingen var god, og gjennomføringen gikk uten problemer. 

Det ble fire dager i godt løpevær, med gode og varierte løyper, mye sosialt og hygge på 
arena. 
Gode opplegg for de aller yngste, slik at vi også ga et godt tilbud til rekrutteringen av nye 
orienteringsløpere. 

Vi arrangerte to dager ved Borgen skiarena i Svarstad og to dager i Vestmarka. Arenaen 
i Borgen ligger godt til for slike arrangement, da det meste er på plass. I Vestmarka 
måtte det rigges litt mer, men det var tørt og fint, så jordene i Rømminga ble en flott 
arena På lørdag kom det også flere til arrangementet. Det var nok den eneste 
utfordringen vi hadde i løpet av arrangementet, at vi måtte finne en løsning når det gjaldt 
kart til alle som kom uten å ha meldt seg på i forkant. Det løste seg, men det resulterte i 
litt økte kart utgifter.  

Arrangementet er evaluert. Vi er godt fornøyd med arrangementet, og har god oversikt 
over hvordan dette kan gjentas på en lignende måte om det skulle være aktuelt med et 
slikt arrangement ved en senere anledning. 
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Åpning av ny Huldresti - Stubbekollen 8.mai 

Samarbeid arrangement med Frivillighetssentralen og Svarstad IL, hvor vi hadde 
ansvaret for gjennomføringen. Godt oppmøte. Ca 30 stk 

 

Pinåsløpet 2022  

Pinåsløpet ble igjen arrangert, men med sviktende antall deltakere. Kun 42 deltakere 
gjennomførte. Men, vi hadde også i år besøk av eliteløpere i langrenn. Vår egen Sivert 
Knotten var med og i tillegg 5 utøvere fra Team Elon Oslofjord og Kristin Austgulen 
Fosnæs fra rekrutteringslandslaget. Også denne gangen ble det pent vær og siden 
løypa var lagt om litt i starten og på slutten, fikk vi satt nye løyperekorder. 

Velkommen til Pinåsløpet lørdag 17.juni 2023! 

v/løpsleder Ole Wiik 

                 

  



12 

Øvrige aktiviteter:   

Kartsektor.  
Kartet til Sørlandsgaloppen ble sluttført i mai 2022,ellers ingen store aktiviteter på våre 
kart dette året. Kun mindre justeringer og korreksjoner og dialog med grunneiere i 
forhold til NM ski-O vinteren 2023 

Huldrestier 
Besøk på våre Huldrestier økte betraktelig i 2020, trolig pga covid-19. I 2021 gikk antall 
registreringer i bøkene noe tilbake og i 2022 fortsetter det med en svak nedgang. 
Registreringen i bøkene viser ikke hele bildet med besøk på toppene da det er avdekket 
at mange ikke registrerer seg i boka på toppen. Dette er beklagelig da antall registrerte 
er dokumentasjon på aktivitet i bygda og et viktig innspill i det å få tildelt offentlige midler. 

Her følger en oversikt: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Treningsopphold i Borgen for våre Slovakiske venner.   
I august fikk vi nok en gang besøk av våre Slovakiske o-venner. De var hos oss første 
gang i 1997 ifm VM i Grimstad. Den ansvarlige, Juraj Nemec, har vært så fornøyd med 
oppholdet, at vi fikk en tilsvarende forespørsel også i år. Dette ble gjennomført på 
samme måten som før ved at de fikk leie hele huset i Borgen, og at de trente bl.a. på 
Oppsalfjellkartet og terrenget omkring Borgen. Ole Wiik ordnet med kjøretillatelse på 
Fritzøe Skoger’s vei fra Borgen og inn mot Svartangen. Allerede i høst kom det 
forespørsel om tilsvarende opphold/besøk sommeren 2023.  

                  

      Økonomi:   
Budsjettet for 2022 viste et overskudd på kr. 52 605.  
Regnskapet viser et underskudd på kr. 180 248,81. Underskuddet skyldes 
investering i Oppsalfjellkartet ifm.  SG 2022.  
Vi har ennå ikke mottatt svar på søknad om tippemidler eller mva. kompensasjon, 
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men når disse søknadene blir ferdigbehandlet forventer vi at dette vil dekke 
underskuddet.  
 
Inntektene fra SG 22 ble også noe lavere enn budsjettert.  
 
Tilskuddet fra Larvik kommune er lavere enn budsjettert, siden tilskudd kart 
kommer i 2023  
 
Vi fikk et tilskudd fra Larviksbanken som vi ikke hadde budsjettert med.  
 
Kostnadene er omtrent som budsjettert, men det er noe lavere kostnader til 
startkontingenter.      
 
Vi kjøpte ny minitimer i 2021, og vi fikk tilskudd til dette i 2022.  
   
Per 31.12.22 har o-laget innestående på konto kr.81 789,79. Tilsvarende tall per 
31.12.2021 var kr. 259 468,60.   
 
Pinåsløpet er ført som eget prosjektregnskap og dette regnskapet viser et 
underskudd på kr. 59 692,85. Dette skyldes avlysninger av løpet i 2020 og 2021, og 
penger fra disse årene ble brukt i 2022.  
 
Utbytte på kr. 20 000 er utbetalt til henholdsvis Svarstad IL og Lardal O-lag. Dette 
forklarer noe av resultatet for Pinåsløpet.   
 
 
 
Neste sesong   
Se forslag til aktivitetsplan neste side.  
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   AKTIVITETSPLAN 2023 

Dato Sted For hvem Hva 

18-19. februar Borgen Alle NM sprint og sprintstafett + publikumsløp i 

ski-o 

April/mai/juni I Lardal 8 år og eldre 3-4 treningsløp med rekrutteringskurs, 

annonseres en uke i forkant.   

Tirsdager 

April/mai/juni 

Vestfold Alle Vestfold vårcup 

17-23.mai I Hvarnes 

og 

Svarstad  

Elever ved 

Hvarnes 

skole og 

Lardal skole  

Verdens orienteringsdag- WOD 

27-29.mai Kongsberg Alle Pinseløpene 

17.juni Pinåsløpet Alle http://pinaaslopet.lardalolag.no/ 

August/september I Lardal 8 år og eldre 3-4 treningsløp, annonseres en uke i 

forkant. 

Tirsdager 

August/september 

Vestfold Alle Vestfold Høstcup 

02-03.september Borgen 8-12 år O-Troll leir 

03.september Borgen Alle Ungdomsløp, arrangeres sammen med 

Sandefjord o-lag 

 

 

  

http://pinaaslopet.lardalolag.no/
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Sluttkommentar fra leder   
2022 har vært et aktivt år for Lardal o-lag, med stor dugnadsinnsats og en Junior 
Verdensmester på langdistanse i Ski-Orientering. 
 
Vi kan se tilbake på mange gode sportslige resultater av våre aktive, da spesielt av 
Kristin Melby Jacobsen som har vært på landslaget i både ski-O og vanlig orientering 
dette året. 
 
En hovedutfordring er rekruttering og lokale aktiviteter, men vi har i år hatt med noen nye 
rekrutter på O-Troll leir og o-løp, takket være godt arbeid av Linn Hege Roso, Anita 
Skilbred og Marian Nelson.  
  
Vi har arrangert Sørlandsgalopp sammen med Larvik OK og Hedrum OL, O-Troll leir og 
Stolpejakt, så jeg syns vi har fått til mange bra aktiviteter og gitt mange gode opplevelser 
i løpet av året. 
 
Nå går vi inn i et nytt år i Lardal OL, og vi har allerede rukket å arrangere NM sprint og 
sprintstafett i Ski-O. Jeg vil takke våre medlemmer for kjempeinnsats i 2022 og NM 
helgen i Børja hvor vi arrangerte den aller første NM sprintstafett i Ski-O noen gang. 
 
Jeg vil takke styret, øvrige tillitsvalgte og medlemmer for godt samarbeid gjennom  
året. 
 
Med disse ord ønsker jeg alle et riktig godt nytt orienteringsår! 

 

Styrvoll,12.03.23  
Inger Styrvold  
Leder Lardal orienteringslag   
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